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ZÁPIS ze schůze rady č. 1/2024 
Město Chabařovice 

datum: 10. 1. 2024, čas: 14:00 - anonymizovaná verze zápisu 

Prezence: 

Přítomni: 
(5) Josef Hnyk, Lukáš Král, Mgr. Alena Vaněčková, Mgr. Bc. Tomáš Rieger, Bc. Miroslav 

Burdek 

Omluveni: (0)  

Nepřítomni: (0)  

Hosté:  

Zapisovatel/ka: Ing. Pavel Dufek 

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná. 

Jednání zahájeno 10.01.2024 v 14:07:07 

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo 1) 

Předkladatel: Mgr. Alena Vaněčková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:07:42 

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí 

Ověřovatelé: Mgr. Alena Vaněčková, Lukáš Král 

Předsedající: Mgr. Alena Vaněčková 

Bod byl přijat bez hlasování. 

Diskuze zahájena v 14:07:42 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:08:08 

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2) 

Předkladatel: Mgr. Alena Vaněčková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:08:25 

Program jednání 

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů 

2. Schválení programu jednání 

3. Kontrola plnění usnesení 

4. Knihovna Chabařovice - dodatky Smlouvy o poskytování knihovnických služeb a výměnného fondu 

5. Stížnost předsedy klubu stolního tenisu na tajemníka Městského úřadu Chabařovice 

6. Žádost Mysliveckého spolku Chabařovice o individuální dotaci z rozpočtu města na rok 2024 

7. Žádost ZO Českého svazu včelařů , z.s. o individuální dotaci z rozpočtu města na rok 2024 

8. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku na rok 2024 Domov důchodů Bystřany, p.o. 
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9. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku na rok 2024 Hospic sv. Štěpána, z.s. Litoměřice 

10. Žádost Gebert Racing Team klub v AČR, p.s. o individuální dotaci z rozpočtu města na rok 2024 

11. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IV-12-4024354 

12. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti se společností CPI Park Chabařovice, s.r.o. 

13. Úprava chodníku u čp. 648, Chabařovice 

Diskuze zahájena v 14:08:25 

V 14:08:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Alena Vaněčková") v tomto 

znění: 

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami: 

- doplňuje se bod č. 14 - Městský kamerový systém - zřízení odběrného místa - DH Křížek 

- doplňuje se bod č. 15 - Zveřejnění dokumentace vlivů záměru na životní prostředí "Teplárna Trmice - 

přechod na nízkoemisní zdroje" 

- doplňuje se bod č. 16 - Uzavření Mateřské školy Chabařovice v době letních prázdnin 2024 

- doplňuje se bod č. 17 - Informace o evidovaných stížnostech, peticích, připomínkách či podnětech za 2. 

pol. roku 2023 

- doplňuje se bod č. 18 - Stanovisko Rady města k dopisu označeném jako Žádost o zjednání nápravy 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-1-1/24 

zodpovídá:  

termín: IHNED (10. 1. 2024) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:08:44 

3. Kontrola plnění usnesení (bod číslo 3) 

Předkladatel: Mgr. Alena Vaněčková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:08:50 

Důvodová zpráva: 
Všechna usnesení byla splněna v řádných termínech. 

Diskuze zahájena v 14:08:50 

Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola plnění usnesení na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:08:59 

4. Knihovna Chabařovice - dodatky Smlouvy o poskytování knihovnických služeb 

a výměnného fondu (bod číslo 4) 

Předkladatel: Věra Blahníková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:09:04 
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Důvodová zpráva: 
RM Chabařovice na svém jednání dne 21. 01. 2015 schválila Smlouvu o poskytování odborných 

knihovnických služeb a Smlouvu o zkvalitnění fondu výměnných souborů se Severočeskou vědeckou 

knihovnou Ústí nad Labem. Ani jedna smlouva nesjednává konkrétní výši dotace. 

Knihovna Ústeckého kraje, p. o., každoročně zasílá dodatky ke smlouvám s doporučenou výší dotace. Pro 

obnovu a financování knihovního fondu je standardy doporučována hodnota 30 až 55,- Kč/obyv. a na nákup 

a zpracování knihovních fondů je doporučována minimální částka 10,- Kč/obyv. 

V předchozích bylo poskytnuto celkem 25.000,- Kč (15.000 Kč a 10.000 Kč). Původ nebo výpočet 

poskytnuté částky nebyl zjištěn. Doporučení knihovny zní výši dotace pro další rok nesnižovat.  

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 14:09:04 

V 14:10:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Věra Blahníková") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

 

SCHVALUJE 

 

 

dotace pro Knihovnu Ústeckého kraje, p. o., a to ve výši 15.000,- Kč v souladu s bodem 6 článku ll 

Smlouvy o poskytování odborných knihovnických služeb a ve výši 10.000,- Kč v souladu bodu 1 článku lll 

a bodu 3 článku lV Smlouvy o zkvalitnění fondu výměnných souborů. 

 

 

UKLÁDÁ 

 

 

odeslat Knihovně Ústeckého kraje, p. o., podepsané dodatky a zaslat finanční prostředky jednorázově na 

účet knihovny co nejdříve. 

 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-2-1/24 

zodpovídá: Martina Luxa 

termín: 24. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:10:54 
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5. Stížnost předsedy klubu stolního tenisu na tajemníka Městského úřadu 

Chabařovice (bod číslo 5) 

Předkladatel: Mgr. Alena Vaněčková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:11:48 

Důvodová zpráva: 
Den 4.12.2023 byla na podatelnu MÚ Chabařovice doručena stížnost předsedy klubu stolního tenisu p. ███

██ na tajemníka MÚ Ing.████████████ adresovaná Radě města Chabařovice. 

Radě města je předkládána opakovaná stížnost Bc. Petra Šroma, který si stěžuje na nepravdivé tvrzení  Ing. 

Pavla Dufka, tajemníka MěÚ na adresu Klubu stolního tenisu pod hlavičkou TJ Slovan Chabařovice. 

Stížnost byla po prověření již poprvé shledána jako nedůvodná, protože komentář pana tajemníka byl 

vytržen z kontextu, kdy vysvětloval, že termín rekonstrukce podlahy sportovní haly se protáhl z důvodu 

odstoupení vybrané firmy a druhá v pořadí, dle výběrového řízení, musela nejprve dokončit rozpracované 

zakázky, než mohla začít s opravou sportovní haly, nikoli že za zdržení může „pinčesový klub“, jak je 

uvedeno ve stížnosti, což bylo již dvakrát stěžovateli paní starostkou, které byla první stížnost adresována, 

odpovězeno. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice přijmout navržené usnesení. 

Diskuze zahájena v 14:11:48 

Rada bere materiály předložené k bodu č. 5 - Stížnost předsedy klubu stolního tenisu na tajemníka 

Městského úřadu Chabařovice na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:13:30 

6. Žádost Mysliveckého spolku Chabařovice o individuální dotaci z rozpočtu 

města na rok 2024 (bod číslo 6) 

Předkladatel: Martina Luxa 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:13:59 

Důvodová zpráva: 
Žadatel Myslivecký spolek Chabařovice, se sídlem Chabařovice č. ev. 1, podal žádost o individuální dotaci z 

rozpočtu města ve výši 20.000,-Kč na financování činnosti spolku - částečnou úhradu nákladů za nájem 

honitby. 

Jedná se o opakovanou žádost žadatele. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor ekonomický doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení.  

Diskuze zahájena v 14:13:59 

V 14:14:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Luxa") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

SCHVALUJE 

 

poskytnutí daru Mysliveckému spolku Chabařovice, se sídlem Chabařovice č. ev. 1, z rozpočtu města 

Chabařovice na rok 2024 ve výši 20.000,-Kč 
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UKLÁDÁ 

 

informovat o přijatém usnesení žadatele a zajistit přípravu a podpis smlouvy. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-3-1/24 

zodpovídá: Martina Luxa 

termín: 24. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:15:14 

7. Žádost ZO Českého svazu včelařů , z.s. o individuální dotaci z rozpočtu města 

na rok 2024 (bod číslo 7) 

Předkladatel: Martina Luxa 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:15:19 

Důvodová zpráva: 
Žadatel, ZO Český svaz včelařů, z.s., se sídlem Chlumec u Chabařovic, Muchova 267, podal žádost 

o individuální dotaci z rozpočtu města ve výši 8.000,- Kč na financování činnosti spolku - nákup léčiv a 

potřeb pro včelaře. 

Jedná se o opakovanou žádost žadatele. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor ekonomický doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení.  

Diskuze zahájena v 14:15:19 

V 14:15:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Luxa") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

SCHVALUJE 

 

poskytnutí daru ZO Českého svazu včelařů, z.s., se sídlem Chlumec u Chabařovic, Muchova 267, z 

rozpočtu města Chabařovice na rok 2024 ve výši 8.000,-Kč 

 

UKLÁDÁ 

 

informovat o přijatém usnesení žadatele a zajistit přípravu a podpis smlouvy. 
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Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-4-1/24 

zodpovídá: Martina Luxa 

termín: 24. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:15:57 

8. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku na rok 2024 Domov důchodů 

Bystřany, p.o. (bod číslo 8) 

Předkladatel: Martina Luxa 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:16:04 

Důvodová zpráva: 
Žadatel, Domov důchodců Bystřany, p.o., se sídlem Bystřany, Pražská 236, podal žádost o poskytnutí 

finančního daru, ve výši 5.000,- Kč, na financování projektu Osa života. 

Společnost poskytuje sociální a zdravotní služby seniorům. V současné době zde pobývá jedna klientka 

pocházející z Chabařovic. 

Jedná se o opakovanou žádost žadatele. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor ekonomický doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 14:16:04 

V 14:21:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Luxa") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

SCHVALUJE 

 

poskytnutí individuální dotace Domovu důchodců Bystřany, p.o., se sídlem Bystřany, Pražská 236, z 

rozpočtu města Chabařovice na rok 2024 ve výši 5.000,-Kč 

 

UKLÁDÁ 

 

informovat o přijatém usnesení žadatele a zajistit přípravu a podpis smlouvy. 

Hlasování 

pro: 0 

proti 5 
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zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh nebyl přijat 

9. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku na rok 2024 Hospic sv. Štěpána, z.s. 

Litoměřice (bod číslo 9) 

Předkladatel: Martina Luxa 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:22:01 

Důvodová zpráva: 
Žadatel, Hospic sv. Štěpána, z.s., se sídlem Litoměřice, Rybářské náměstí 662/4, podal žádost o poskytnutí 

finančního daru ve výši 15.000,- Kč na financování činností společnosti. 

Společnost zajišťuje hospicovou péči, pobytovou a terénní odlehčovací službu, půjčovnu kompenzačních 

pomůcek a sociální poradenství. V roce 2023 využil službu hospice 1 občan města Chabařovice. 

Jedná se o opakovanou žádost žadatele. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor ekonomický doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 14:22:01 

V 14:27:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Luxa") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

SCHVALUJE 

 

poskytnutí daru Hospici sv. Štěpána, z.s, se sídlem se sídlem Litoměřice, Rybářské náměstí 662/4, z 

rozpočtu města Chabařovice na rok 2024 ve výši 15.000,-Kč 

 

UKLÁDÁ 

 

informovat o přijatém usnesení žadatele a zajistit přípravu a podpis smlouvy. 

Hlasování 

pro: 3 

proti 0 

zdržel se: 2 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-5-1/24 

zodpovídá: Martina Luxa 
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termín: 24. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:27:18 

10. Žádost Gebert Racing Team klub v AČR, p.s. o individuální dotaci z rozpočtu 

města na rok 2024 (bod číslo 10) 

Předkladatel: Martina Luxa 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:31:20 

Důvodová zpráva: 
Žadatel, Gebert Racing Team klub v AČR, pobočný spolek, se sídlem Chabařovice, Smetanova 104, podal 

žádost o individuální dotaci z rozpočtu města ve výši 20.000,- Kč na financování činnosti spolku - účasti 

trénovaných dětí na Mezinárodním mistrovství České republiky ve Flat Trucku . 

Jedná se o první žádost žadatele. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Vzhledem k prvně podané žádosti tohoto žadatele a omezené výši alokované částky v rozpočtu města na rok 

2024 Odbor ekonomický doporučuje Radě města Chabařovice poskytnout žadateli individuální dotaci ve 

výši 5.000,-Kč a přijmout návrh usnesení.  

Diskuze zahájena v 14:31:20 

V 14:41:05 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Luxa") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

SCHVALUJE 

 

poskytnutí daru Gebert Racing Team klubu v AČR, se sídlem Chabařovice, Smetanova 104, z rozpočtu 

města Chabařovice na rok 2024 ve výši 10.000,-Kč 

 

UKLÁDÁ 

 

informovat o přijatém usnesení žadatele a zajistit přípravu a podpis smlouvy. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-6-1/24 

zodpovídá: Martina Luxa 

termín: 24. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:41:14 
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11. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění 

stavby č. IV-12-4024354 (bod číslo 11) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:41:30 

Důvodová zpráva: 
Městský úřad Chabařovice obdržel dne 11.12.2023 žádost o uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene - 

služebnosti ke stavbě „UL - Chabařovice, Roudníky, ppč. 485_5-OM“ investora ČEZ Distribuce, a.s., se 

sídlem Teplická 874, Děčín Jedná se o zřízení nového odběrného místa pro p. č. 485/5 v k. ú. Roudníky. Ze 

stávající pojistkové skříně na p.p.č. 505/2 bude veden nový zemní kabel až k pozemku p. č. 485/5 na jehož 

hranici bude osazena nová pojistková skříň. Rada města Chabařovice souhlasila se stavbou usnesením č. 

UR-436-25/23. Cena jednorázové náhrady za zřízení věcného břemene pro společnost ČEZ Distribuce, a.s. 

byla schválena usnesením zastupitelstva města č. UZ-100-7/21 podle oceňovacího předpisu. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 14:41:30 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:45:09 

V 14:50:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

SCHVALUJE 

 

uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-

4024354 na stavbu: „UL - Chabařovice, Roudníky, ppč. 485_5-OM“ se společností ČEZ Distribuce, a.s., 

Teplická 874/8, 405 02 Děčín, IČO 24729035. Jednorázová náhrada za věcné břemeno je 2000,-Kč bez 

DPH. 

 

UKLÁDÁ 

 

zajistit podpis smlouvy. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-7-1/24 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 24. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:50:23 
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12. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti se společností CPI Park 

Chabařovice, s.r.o. (bod číslo 12) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:52:37 

Důvodová zpráva: 
Městský úřad Chabařovice, odbor majetku a rozvoje města, obdržel dne 08.12.2023 žádost společnosti 

REINKA s.r.o. o uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí za účelem zřízení stavby na parcele p.č.1521/5 v k.ú 

Chabařovice, která je ve vlastnictví města Chabařovice. Rada města Chabařovice vydala k projektové 

dokumentaci souhlasné stanovisko usn.č. UR-281-15/23 a UR-421-24/23. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 14:52:37 

V 15:14:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

SCHVALUJE 

 

uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene služebnosti na stavbu: 

„CPI Podhorský park – VTL RS + přípojka VTL r01“ se společností CPI Park Chabařovice, s.r.o., se 

sídlem Vladislavova 1390/17, Nové Město, 110 00 Praha 1, IČ 177 94 340. Jednorázová náhrada za věcné 

břemeno je 1000,-Kč bez DPH. 

 

UKLÁDÁ 

 

zajistit podpis smlouvy. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-8-1/24 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 24. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:14:36 

13. Úprava chodníku u čp. 648, Chabařovice (bod číslo 13) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:14:45 
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Důvodová zpráva: 
Městský úřad Chabařovice obdržel dne 03.01.2024 žádost majitelky objektu garáže u rodinného domu čp. 

648 o povolení úpravy chodníku, tj. umístění odvodňovacího roštu, tak aby dešťové vody odtékaly na 

komunikaci a nedocházelo k jejich namrzání na chodníku. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:14:45 

V 15:15:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

SOUHLASÍ 

 

s úpravou chodníku u čp. 648 v Přestanovské ul., Chabařovice, dle návrhu žadatelky. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-9-1/24 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 24. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:15:36 

14. Městský kamerový systém - zřízení odběrného místa - DH Křížek (bod číslo 

14) 

Předkladatel: Iveta Vybíralová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:15:42 

Důvodová zpráva: 
Vzhledem k realizaci Městského kamerového systému ve městě Chabařovice bylo nutné zřízení nového 

odběrného místa v ulici Marie Kršňákové u dětského hřiště. Firma Paulservis s.r.o., která bude realizaci 

provádět zajistí vybudování odběrného místa a  bylo nutné pro urychlení realizace podepsání Smlouvy o 

připojení odběrného místa. 

  

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice vzít na vědomí. 

Diskuze zahájena v 15:15:42 

Rada bere materiály předložené k bodu č. 14 - Městský kamerový systém - zřízení odběrného místa - DH 

Křížek na vědomí. 
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:16:31 

15. Zveřejnění dokumentace vlivů záměru na životní prostředí "Teplárna Trmice 

- přechod na nízkoemisní zdroje" (bod číslo 15) 

Předkladatel: Lucie Votrubcová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:16:38 

Důvodová zpráva: 
Ministerstvo životního prostředí zaslalo dne 15.12.2023 žádost o zveřejnění na úřední desce (provedeno 

15.12.2023) a následné vyjádření k dokumentaci vlivů záměru PŘECHOD NA NÍZKOEMISNÍ ZDROJE V 

LOKALITĚ TRMICE- PAROPLYNOVÝ ZDROJ A BIOMASOVÝ KOTEL na životní prostředí. 

S obsahem dokumentace je možné se seznámit v Informačním systému EIA na internetové 

adrese www.cenia.cz/eia, kód záměru OV4229. 

V areálu teplárny Trmice (areál TTR) společnosti ČEZ, a. s., je připravována výstavba nových 

nízkoemisních zdrojů, a to paroplynového zdroje (PPC) a biomasového kotle (BK). Tyto zdroje zajistí 

zachování dodávek tepla do systému centrálního zásobování teplem při ukončení výroby tepla a elektřiny z 

uhlí. Přechod na nízkoemisní zdroje (PPC, BK) tak přímo souvisí s ukončením provozu stávajících uhelných 

zdrojů (K1, K4, K5, K6, K7, K8). Stávající plynová kotelna (PK) zůstane zachována jako nouzový zdroj 

tepla, případně jako zdroj pro krytí špičkových dodávek tepla. 

Předmětem záměru, umístěného v areálu teplárny Trmice (areál TTR) společnosti ČEZ, a. s., jsou 

následující součásti: 

Nově umisťované energetické zdroje: 

• paroplynový zdroj (PPC), 

• biomasový kotel (BK). 

Stávající zachovávané energetické zdroje: 

• plynová kotelna (PK). Stávající rušené energetické zdroje: 

• uhelné kotle (K1, K4, K5, K6, K7, K81 ). 

Součástí záměru je také vybudování VTL průmyslového plynovodu v areálu TTR, který bude napojen na 

plynovodní přípojku společnosti GasNet, s.r.o. Realizace záměru je v souladu s dlouhodobou strategií 

Skupiny ČEZ odklonu od využití uhlí jako zdroje pro výrobu tepla a elektřiny. Uhelné zdroje jsou a budou 

postupně nahrazovány ekologičtějšími variantami, využívajícími zemní plyn a biomasu. Záměr přechodu na 

nízkoemisní zdroje v lokalitě Trmice, tj. výstavba paroplynového cyklu a kotle na biomasu zároveň s 

odstavením uhelných bloků, je vyvolán výše zmíněnou strategií skupiny ČEZ a známými požadavky na 

dodávky tepla a elektrické energie pro průmyslové a bytové objekty v okolí Trmic a Ústí nad Labem. Záměr 

je v souladu s veškerými relevantními koncepcemi, zejména Státní energetickou koncepcí (2015) a Politikou 

ochrany klimatu v ČR (2017), které zohledňují naplnění závazků Pařížské dohody. Zároveň je v souladu s 

Vnitrostátním plánem České republiky v oblasti energetiky a klimatu (2019), který naplňuje rámec politiky 

EU pro oblast klimatu a energetiky. Záměr bude zároveň realizován s ohledem na kritéria udržitelnosti (tzv. 

taxonomii EU). Základní parametry nově umisťovaných zdrojů jsou následující: PPC: Tento zdroj bude 

dodávat energii v podobě elektřiny a tepla. Paroplynový cyklus se bude skládat ze tří hlavních celků, jimiž 

jsou dvě plynové turbíny s generátorem, dva kotle na odpadní teplo a jedna parní turbína. Maximální 

dodávaný tepelný výkon je 100 MWt, jmenovitý elektrický výkon na svorkách generátorů se předpokládá 

150 MWe. Primárním palivem pro PPC je zemní plyn, s možností spoluspalování obnovitelných a/nebo 

nízkouhlíkových plynů. BK: Tento zdroj bude dodávat energii v podobě tepla. Biomasový kotel sestává ze 

tří hlavních celků - příjmu a skladování paliva, kotelny a partie za kotlem. Biomasová kotelna bude dodávat 

max. 32 MWt v podobě středotlaké páry. Primárním palivem pro BK je biomasa ve formě dřevní štěpky. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
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Středisko služeb města Chabařovice doporučuje Radě města Chabařovice vzít informaci na vědomí. 

Diskuze zahájena v 15:16:38 

Rada bere materiály předložené k bodu č. 15 - Zveřejnění dokumentace vlivů záměru na životní 

prostředí "Teplárna Trmice - přechod na nízkoemisní zdroje" na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:41:25 

16. Uzavření Mateřské školy Chabařovice v době letních prázdnin 2024 (bod číslo 

16) 

Předkladatel: Věra Blahníková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:41:29 

Důvodová zpráva: 
Ředitelka MŠ požádala o schválení termínu uzavření školky v době letních prázdnin ode dne 15. 7. 2024 do 

16. 08. 2024. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice přijmout navržené usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:41:29 

V 15:42:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Věra Blahníková") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

 

 

SCHVALUJE 

 

 

uzavření Mateřské školy Chabařovice v době letních prázdnin v termínu od 15. 7. 2024 do 16. 08. 2024. 

 

 

UKLÁDÁ 

 

 

informovat ředitelku MŠ Chabařovice o tomto přijatém usnesení.     

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-10-1/24 

zodpovídá: Věra Blahníková 
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termín: 24. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:42:22 

17. Informace o evidovaných stížnostech, peticích, připomínkách či podnětech za 

2. pol. roku 2023 (bod číslo 17) 

Předkladatel: Věra Blahníková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:42:32 

Důvodová zpráva: 
Radě města Chabařovice je předkládána na vědomí informace o evidovaných stížnostech, peticích, 

připomínkách a podnětech za 2. pol. roku 2023. V tomto období Městský úřad Chabařovice přijal od občanů 

celkem 4 stížnosti. Petici, podnět ani připomínku neobdržel žádnou. 

Městský úřad Chabařovice přijal od občanů za celý rok 2023 celkem 6 stížnosti a 1 podnět. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice vzít informaci na vědomí. 

Diskuze zahájena v 15:42:32 

Rada bere materiály předložené k bodu č. 17 - Informace o evidovaných stížnostech, peticích, 

připomínkách či podnětech za 2. pol. roku 2023 na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:43:34 

18. Stanovisko Rady města k dopisu označenému jako Žádost o zjednání nápravy 

(bod číslo 18) 

Předkladatel: Mgr. Alena Vaněčková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:43:39 

Důvodová zpráva: 
Dne 2. 1. 2024 byl na podatelnu MÚ Chabařovice doručen dopis na hlavičkovém papíře města Chlumec s 

výrazným označením "starostka města", nadepsaným "Žádost o zjednání nápravy. Po konzultaci s právním 

zástupcem města bylo konstatováno, že nedošlo ze strany města Chabařovice k protiprávnímu jednání vůči 

městu Chlumec. Z tohoto důvodu neshledáváme požadavek města Chlumce na zjednání nápravy (omluva) 

za relevantní. 

Odpověď na "Žádost o zjednání nápravy" bude odeslána všem pěti signatářům dopisu a ostatním, kteří tuto 

"žádost" obdrželi. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Stanovisko právního zástupce je přílohou bodu 

Diskuze zahájena v 15:43:39 

Rada bere materiály předložené k bodu č. 18 - Stanovisko Rady města k dopisu označenému jako 

Žádost o zjednání nápravy na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:16:29 

Jednání ukončeno 10.01.2024 v 16:21:26 
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Ověřeno ověřovateli: 

1)   10. 1. 2024 16:22 
 

  Mgr. Alena Vaněčková, v.r. 

2)   10. 1. 2024 16:23 
 

  Lukáš Král, v.r. 

  

Podpisy odpovědných osob: 

Starosta(ka): 
  

Mgr. Alena Vaněčková, v.r. 

Místostarosta(ka): 
  

Lukáš Král, v.r. 
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